
Ob 10-letnici MEPZ Nove Jarše
Nqj še spregovorim o kulturnem življenju v Novih Jaršah. Tega pa tudi ni.

Zadnje kulturno delo je bit Mešani pevski zbor Nove Jarše. Letos pa smo
zaključili 10 letno delovanje tega zbora. Dolgaje 10-letna doba, a zapevce, ki
si želijo to doseči, hitro mine ta čas, čeprav smo bili vsako sezono zaskrbljeni
in v velikih težavah, kako nadaljevati petje brez zborovodja in večkrat tudi
z malim številom pevcev. Posameznik je namreč nemočen, pa tudi če je
predsednik in če ima najboljše namene. S trdno voljo smo vztrajali, da smo
kulturno življenje obogatili vsaj s petjem. Vsa zahvala pa gotovo gre požrto-
valni predsednici, katera nikakor ni odnehala, da bi zbor propadel in utihnil.
Spet pa je bilo vprašanje, kje pripraviti to proslavo, da bi čimveč krajanov
prisluhnilo nam posebno pa še petju. Ravnateljstvo šole Joie Moškrič-Ciril
nam je brezplačno odstopilo dvorano (avlo) za naše prostore. Bilo je to 12.
marca 1992 ob 18. uri. Razslavili smo vsa priznanja in odlikovanja, katerih
se je v 10 letih nabralo kar precej. Najbolj pa smo bili ponosni za 10 letno
sodelovanje in priznanje na taboru slovenskih pevskih zborov Šentvid pri
Stični. Toje res zahvala za ves trud, ki ga nimajo pevci čez vse leto.

Pet strani dolgo kroniko 10 let
MEPZ je skrbno pripravila predsed-
nica. Skratka, vso skrb in proslavo je
v glavnem bila na njenih ramenih.
Zahvaliti se moramo podjetjem Novih
Jarš, ki so nain veliko darovali, da
smo lahko pripravili to slavnostno pri-
reditev. Ob iej priloinosti so bila po-

• deljena tudi Galhtsova odl. (značkej.
Gallusove značke so bile podeljene:
3 zlate za 25 let petja, 8 srebrnih 15 let
in 10 bronastih 10 let. S ponosom smo
jih pripeli. Ob praznovanju je bila
dvorana nabiio polna, pevcem pa so
z velikim aplavzom potrdili njihovo
ubrano petje. Nastopilo je 22 pevcev

5 15 pesmimi. Malo je v Novih Jaršah
takih proslav, zato stno pevci res
lahko ponosni, da nam je to uspelo.

Tudi na reviji odraslih pevskih zbo-
rov smo v Mostah tudi desetkrat nasto-
pili. Naše proslave sta se tudi udeležila
sekretar in predsednik ZKO Moste
Polje, podelila sta nam tudi Gallusove
značke, ter nam čestitala k uspelem 10-
letnem sodelovanju.

Zahvaliti pa se moram tudi ravnate-
Ijici Nove šole Dušan Kveder-Tomaž,
katera nam je nudila brezplačno glas-
beno sobo v večernih urah za vaje.
Mnogo pa je k uspehu pripomogel
tudi naš zvesti zborovodja Bučince
Gami. ki na tei šoli tudi poučuie gtas-

beni pouk. Nagrajevali smo ga
s skromnim honorarjem, katerega
nam je nakazovala Zveza kulturnih
organizacij Moste-Polje.

Velik del srca sem pustila v teh 10
letih pri pevcih, ne vem, če so to obču-
tili sploh pevci, vzdriala sem iz Iju-
bezni do petja. Za petje je treba imeti
tudi čut in milino. Glasbo, petje res
lahko razumejo vsi, spodbuja k lepoti,
bolj kot karkoli drugega na svetu. Pe-
smi so veine.

Želim, da bi v Jaršah še peli in da bi
se mladi ogreli za to najbolj naravno
izražanje človeških čustev - petja.
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